
 
Etätyökäytänteet 
YHTT 26.02.2024 § 20    
15/01.00.00/2024    
 
 

Etätyökäytänteistä on tullut viimeisimpien rekrytilanteiden myötä palautetta. 
Niitä pidetään hakijoiden joukossa varsin tiukkoina ja keskustelua on käyty 
mahdollisuudesta muokata etätyökäytänteitä ja -ohjeita paremmin hakijoita 
houkutteleviksi ja rekryämistä tukeviksi. 
 

 Valmistelija: Marianne Ahmaoja, 044 4456 132 
 

 
Päätösehdotus Yhteistyötoimikunta keskustelee etätyökäytänteistä ja sopii jatkotoimista. 

 
Päätös Keskusteltiin asiasta ja sovittiin, että valmistelua jatkavat Sanna Räty ja 

Marianne Ahmaoja henkilöstökyselyn pohjalta. Henkilöstökysely tehdään 
maaliskuun loppuun mennessä. 
 
Merja Eilola poistui tämän pykälän käsittelyn aikana klo 15.52. 

 
 
 
 
 
 
YHTT 29.01.2024 § 6  
  
 
 

Lokakuun alussa 2023 Ppky Selänteen toiminnan päätyttyä ympäristö- ja 
rakennuspalvelujen sekä talous- ja henkilöstöhallinnon henkilöstö on 
siirtynyt Haapajärven ja Pyhäjärven kaupunkien henkilöstöksi. Samaan 
aikaan ja tämän siirtymän johdosta, osana henkilöstöhallinnon ohjetta on 
päivitetty myös etätyöohje.  
 
Etätyöohjeen mukaan etätyössä Haapajärven kaupungissa on erilaiset, 
osin tiukemmat ohjeet kuin Ppky Selänteen vastaavissa ohjeissa on ollut. 
Tämän ympäristöpalvelujen henkilöstö on kokenut työnsuunnittelun 
näkökulmasta haastavana. He ovat koonneet perustelunsa ja toiveensa 
muutoksista yhdeksi selvitykseksi, joka on tämän pykälän 
oheismateriaalina. 
 
Henkilöstön tasapuolisen kohtelun ja toisaalta työntekemisen edellytysten 
mahdollisimman hyvän toteuttamisen ja tukemisen näkökulmasta on 
perusteltua keskustella asiasta yhteistyötoimikunnassa sekä päättää, 
suositellaanko kaupunginhallitusta ottamaan etätyöohjeen päivitys 
uudestaan päätöksntekoon kuluvan kevään aikana. 
 

 Valmistelija/lisätietojen antaja: Marianne Ahmaoja, 044 4456 132 
 

 
Päätösehdotus Keskustellaan asiasta ja sovitaan toimintatavasta, jolla asiaa käsitellään 

jatkossa. 
 

Päätös Valmistellaan henkilöstöhallinnon ohjeeseen päivitys etätyö-lukuun, 
käsitellään se yt-toimikunnassa ja esitetään kaupunginhallitukselle kuluvan 
kevään aikana. 



 
 
 


